



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

4DAYS 3NIGHT ANGKOR WAT TOURS

CAMBODIA

4DAYS 3NIGHT CAMBODIA TOUR

Tour Code: PTMCAM 7
PRIVATE TOUR

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ BAYON TEMPLE ♥
- ♥ ANGKOR SILK FARM ♥
- ♥ ANGKOR THOM TEMPLE ♥
- ♥ TA-PROM TEMPLE ♥
- ♥ ANGKOR WAT ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

Day 1: ARR-REP (-/L/D)

Arrival Siem Reap airport, pick up and transfer to your hotel, visit to **Angkor silk farm** where collated in Puok, 16 km from Siem Reap, exhibition on silk and its process and the "**Les Artisans d'Angkor - Chantiers Ecoles**" of Siem Reap renowned woodworking, stone carving and polychrome workshops. Lunch at restaurant, afternoon visit the **Cambodian Cultural Village**: A unique, sprawling cultural attraction, intended to introduce the visitor to Cambodian culture and history. Interesting wax museum features scenes and figures from history. Dinner at restaurant and accommodation at hotel

Day 2: REP (B/L/D)

Breakfast at hotel, today full day **Tuk Tuk Ride** to visit the ancient capital of **Angkor Thom** (12th c.), See the **South Gate** with its huge statues depicting the churning of the ocean of milk, the **Royal Enclosure**, **Phimeanakas**, the **Elephants Terrace**, the **Terrace of the Leper King** and **Bayon Temple** (unique for its 54 towers decorated with over 200 smiling faces of Avolokitesvara), **Ta Prohm Temple** of similar design to the Jayavarman VII temples, this quiet sprawling monastic complex is only partially cleared of jungle overgrowth. Lunch at restaurant, afternoon visit the most famous of all the temples on the plain of Angkor: **Angkor Wat**. The temple complex covers 81 hectares and is comparable in size to the Imperial Palace in Beijing. Its distinctive five towers are emblazoned on the Cambodian flag and the 12th century masterpiece is considered by art historians to be the prime example of classical Khmer art and architecture and view **sunset at Bakheng Mountain**. Dinner local restaurant and accommodation at hotel

Day 3: REP (B/L/D)

Breakfast at hotel, in the morning; visit the floating village of **Chong Khneas**, located 10 kilometers south of Siem Reap. Take a traditional wooden boat for a ride on the **Tonle Sap Lake**, the "Great Lake" of Cambodia, one of the largest in Asia. Lunch at local restaurant, afternoon proceed for a tour of their **local Markets**, **Crocodile Farm** and enjoy a **Traditional Khmer massage for 1hour**. Tonight, we will have **dinner with Aspara Dancing Performance** and accommodation at hotel.

Day 4: REP-DEP (B/-/-)

Breakfast at the hotel, transfer to airport for departure. **End of services!!**



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

柬埔寨

4天3晚 柬埔寨之旅

Tour Code: PTMCAM 7
PRIVATE TOUR

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ BAYON TEMPLE ♥
- ♥ ANGKOR SILK FARM ♥
- ♥ ANGKOR THOM TEMPLE ♥
- ♥ TA-PROM TEMPLE ♥
- ♥ ANGKOR WAT ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4天3晚 柬埔寨吴哥窟之旅

第一天：新加坡-暹粒（午餐/晚餐）

抵达暹粒机场，转车前往参观吴哥丝绸 Puok 农场，位于暹粒 16 公里外，让你亲身体验丝绸制造的全过程。'Angkor——Chantiers 高中“暹粒著名木工、石雕和彩色学校。下午参观柬埔寨民俗文化村：一个独特的文化吸引力，导游将为你讲述柬埔寨的历史。晚饭过后送回酒店休息。

第二天：暹粒（早/午/晚）

早餐后，今天启程我们的吴哥窟探索，吴哥窟的寺庙被称为七大建筑奇迹之一的奇迹世界，巴戎寺-坐落于吴哥中心点，回廊长 160 公尺，上方原本木造之屋顶，由于年代久远，目前只剩下残壁及巨大石柱供后人凭吊。值得一提的是寺庙的墙壁上任保持着丰富生动的雕刻，百姓的生活百态，洞里萨湖之湖畔风光充分透露着当时的情景。是绝对不可错过的珍贵足迹。巴方寺由乌达亚迪耶跋摩二世国王建成，献给印度教，属巴方寺风格。1972 年由于战争，法国人被迫离开吴哥，那时他们正在对这座寺庙进行修葺。巴方寺一个有趣的特征里面刻在小块砖块上的浅浮雕。最后我们前往皇宫，皇宫建于 1866-1870 年，由柬埔寨的顶尖建筑师所设计。是柬埔寨现任国王西哈努克的皇宫。富丽堂皇的宫殿，外有黄墙环绕，内有金殿，银宫，查雅典等 20 多座大小宫殿。王宫周围回廊的壁画，是 40 多位艺术家用心绘制的神话故事。参观完后，我们去欣赏暹粒的夕阳。

第三天：暹粒（早/午/晚）

早餐后，参观 Chong Khneas 村，位于暹粒市以南 10 公里。在那里村民采取传统木船穿梭在湖泊中。接着我们将参观吴哥艺术学校，学校是法国人在暹粒成立的，为传承传统工艺，漆器，丝绸画，石版画，石雕和木雕。午餐后，享受传统 1 小时传统按摩，及当地的纪念品市场。晚上的晚餐，可一边享受美食，一边欣赏本地的舞蹈表演。

第四天：暹粒-新加坡（早）

早餐后，享受最后一天暹粒之旅，返回新加坡。